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Explore the oddities of the British psyche with this informative and witty illustrated
guide. From small-talk to superiority, from cricket to condiments, and curry to class,
when wandering lonely through the clouds of British behaviour this is the perfect
companion. Discover the fate of a pitbull named ASBO, find out why we get bank
holidays when we do, and learn why it's better to drive on the left. With 40 hilarious
illustrations from acclaimed cartoonist Ed McLachlan, this is the perfect book for a
nation that loves to laugh at itself.
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可爱的英国文化小百科。充满自知之明的轻轻吐槽之间，透露着身为帝国子民的隐隐骄
傲。写作本身相当好，明白晓畅，简练生动；本以为会很随意口语化，没想到文法严谨
漂亮得难以置信，记了不少笔记当写作参考。

-----------------------------
买了电子版后又犯神经买了这版实体…… = =

-----------------------------
各种吐槽各种欢乐

-----------------------------
从A到Z的不列颠王国关键词，字里行间充满英国人民的自黑精神，实在适合睡前阅读
。

-----------------------------
开阔眼界的轻松阅读

-----------------------------
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